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ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ КОНСУЛТАТИВНОГ ПРОЦЕСА 

ЗА ДЕФИНИСАЊЕ КРИТЕРИЈУМА И ИЗРАДУ ТЕКСТА ЈАВНОГ ПОЗИВА 

ЗА ФИНАНСИРАЊЕ ПРОЈЕКАТА ОД ЈАВНОГ ИНТЕРЕСА  

„ДИРЕКТНО УЧЕШЋЕ ГРАЂАНА“ 

 

 

У оквиру активности утврђених Планом активности за укључивање грађана у процес 

доношења одлука о трошењу средстава прикупљених по основу пореза на имовину 2022-

2025. година и преузетим обавезама из Меморандума о разумевању потписаним са 

HELVETAS Swiss Intercooperation SRB, реализоване су активности на спровођењу 

консултативног процеса за дефинисање критеријума и израду текста Јавног позива за 

финансирање пројеката од јавног интереса – Пројекат „Директно учешће грађана“. 

Консултације са грађанима обављене су у оквиру три јавна скупа којима су присуствовали 

и представници месних заједница. 

 

 

ПРВИ КОНСУЛТАТИВНИ САСТАНАК 

 

Опште информације: 

Састанак је одржан 5.6.2023.године у дому културе у Јовцу са почетком у 18 часова. 

Представници ЈЛС на овом скупу су били: 

1. Владимир Васиљевић, заменик председника општине Ћуприја 

2. Драгана Милановић, заменик начелника Општинске управе општине Ћуприја и члан 

тима 

3. Весна Станковић, координатор тима 

 

 



  

Састанку су присуствовали представници неформалних група грађана и представници МЗ 

Јовац. 

Састанак је отворио Владимир Васиљевић, заменик председника општине Ћуприја, 

који је присутнима представио пројекат и објаснио да се пројекат реализује ради 

остваривања једног од стратешких циљева општине Ћуприја, а то је значајније укључивање 

грађана у доношење одлука на локалном нивоу, јачање поверења и партнерских односа 

између грађана и јединице локалне самоуправе. Весна Станковић је представила концепт 

пројекта „Директно учешће грађана“ и упознала присутне да је скуп организован ради 

заједничког формулисања услова и критеријума јавног позива.  Након уводних излагања 

започета је дискусија.   

Тим је представио нацрт јавног позива, критеријуме и услове за конкурисање.  

Грађани су предложили да се јасно дефинише да су стручне службе Општинске 

управе општине Ћуприја дужне да пруже сву неопходну помоћ приликом попуњавања 

обрасца, израде спецификације радова и буџетирања пројекта, што је и усвојено.  

 

Фотографија са састанка у Јовцу: 

 



  

 

 

ДРУГИ КОНСУЛТАТИВНИ САСТАНАК 

 

Састанак је одржан 6.6.2023.године у вртићу Шећерко са почетком у 18 часова. 

Представници ЈЛС на овом скупу су били: 

1. Јовица Антић, председник општине Ћуприја 

2. Драгана Милановић, заменик начелника Општинске управе општине Ћуприја и члан 

тима 

3. Весна Станковић, координатор тима 

 

Састанку су присуствовали представници неформалних група грађана и представници МЗ 

Жировница. 

Састанак је отворио Јовица Антић, председник општине Ћуприја, који је присутнима 

представио пројекат и објаснио да се пројекат реализује ради остваривања једног од 

стратешких циљева општине Ћуприја, а то је значајније укључивање грађана у доношење 

одлука на локалном нивоу, јачање поверења и партнерских односа између грађана и 

јединице локалне самоуправе. Весна Станковић је представила концепт пројекта „Директно 

учешће грађана“ и упознала присутне да је скуп организован ради заједничког 

формулисања услова и критеријума јавног позива.   

Тим је представио нацрт јавног позива, критеријуме и услове за конкурисање. 

Присутни су се сложили са предлогом. Грађанима је објашњено да су стручне службе 

Општинске управе општине Ћуприја дужне да пруже сву неопходну помоћ приликом 

попуњавања обрасца, израде спецификације радова и буџетирања пројекта. Након уводних 

излагања започета је дискусија.  

Присутни су се сложили са представљеним нацртом јавног позива. 

Грађани су постављали питања и тражили појашњења у вези са конкретним 

проблемима које је неопходно решити у њиховој локалној заједници и окружењу у ком 

живе. Одговоре на питања давали су представници ЈЛС. 

Грађани су се сложили да је неопходно решити дугогодишњи проблем који се односи 

на запуштени стадион „Раднички“ који је сада у власништву општине Ћуприја. 

Било је више предлога за уређивање зелених површина. 

 

 



  

Фотографија са састанка: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



  

ТРЕЋИ КОНСУЛТАТИВНИ САСТАНАК 

 

Састанак је одржан 6.6.2023.године у вртићу Невен са почетком у 19 часова. 

Представници ЈЛС на овом скупу су били: 

1. Владимир Васиљевић, заменик председника општине Ћуприја 

2. Драгана Милановић, заменик начелника Општинске управе општине Ћуприја и члан 

тима 

3. Весна Станковић, координатор тима 

Састанак је отворио Владимир Васиљевић, заменик председника општине Ћуприја, који 

је присутнима представио пројекат и објаснио да се пројекат реализује ради остваривања 

једног од стратешких циљева општине Ћуприја, а то је значајније укључивање грађана у 

доношење одлука на локалном нивоу, јачање поверења и партнерских односа између 

грађана и јединице локалне самоуправе. Весна Станковић је представила концепт пројекта 

„Директно учешће грађана“ и упознала присутне да је скуп организован ради заједничког 

формулисања услова и критеријума јавног позива. 

 Тим је представио нацрт јавног позива, критеријуме и услове за конкурисање. 

Присутни су се сложили са предлогом. Грађанима је објашњено да су стручне службе 

Општинске управе општине Ћуприја дужне да пруже сву неопходну помоћ приликом 

попуњавања обрасца, израде спецификације радова и буџетирања пројекта. Након уводних 

излагања започета је дискусија.  

Грађани су постављали питања и тражили појашњења у вези са конкретним 

проблемима које је неопходно решити у њиховој локалној заједници и окружењу у ком 

живе. Одговоре на питања давали су представници ЈЛС.  

Фотографија са састанка: 



  

 
 

 

 

УЧЕШЋЕ ПРЕДСТАВНИКА РАЊИВИХ ГРУПА У ПРОЦЕСУ КОНСУЛТАЦИЈА 

На свим консултативним скуповима наглашено је да је од великог значаја укључивање 

рањивих група кроз предлоге пројекта који ће бити на њихову иницијативу или ће директно 

утицати на побољшање услова живота ове категорије стновништва. Посебан осврт дат је  

условима који ће бити дефинисани јавним позивом а односе се на пројекте који предлажу 

рањиве групе или се односе на унапређење њиховог положаја. 

 

 



  

ЗАКЉУЧАК: 

 Општина Ћуприја први пут спроводи овакав вид консултативних процеса. Грађани 

и грађанке су имали могућност да директно утичу у процесу израде текста Јавног позива 

„Директно учешће грађана“ са акцентом на критеријуме и услове јавног позива. Грађани су 

били изузетно заинтересовани и активно су учествовали у дискусијама, постављали су 

питања и износили своје потенцијалне предлоге и идеје за пројекте, који су анализирани са 

представницима ЈЛС. 

 

 

 

 


